
YJ-8210 旋轉角度冷熱切帶機                                                      

HOT and COLD ROTARY PUNCHING and CUTTING MACHINE  

 

特點 Features： 

1. 觸屏操作多種模式,電腦觸屏顯示幕方便快捷,多種模式可快速選擇形狀調整角度。 

Touch screen operation multiple-mode computer touch screen display is convenient and fast, multiple-mode can select  

the angle of the shape adjustment quickly. 

2.刀：氣缸帶動可旋轉刀面,能切多種圖形,完善台式切帶機需要根據材料寬度圖案訂做不同磨具的缺點。 

Knife：The cylinder drives the rotatable knife face, can cut multiple graphics, perfect desktop belt cutting machine needs      

to customize defects of different molds according to the width pattern of the material. 

3.高精度：每一次切斷都由步進電機監控,以保證每次操作的高精確性。 

High precision：Every cut is monitored by the stepper motor, in order to assure high precision of each operation. 

4.切斷面平整：熱刀可對材料切斷面進行高溫熱封,且封口平整無毛邊,但對過厚材料效果不佳。刀刃由進口優質鋼 

材製成,使用壽命長。 

Smooth cut face：The hot knife can conduct the cut face of the material to have heat seal of high temperature, and the seal 

is smooth without burrs, but the effect for too thick material is not good. The blade is made of imported high quality steel, 

long service life. 

5.自動操作：只需設定您所需要的切斷長度和數量,其餘工作都自動完成。 

Automatic operation：Only need to set the cut length and quantity you require, other work will be completed automatically. 

6.記憶功能:在開關關閉前,自動儲存所設置的切斷長度和切斷數量以及切斷速度。 

Memory function：Before the switch is turned off, automatically store the set cutting length & quantity and speed. 

 

技術參數 Technical Parameter：   

電 壓  氣 壓   功率  熱切寬度 熱切長度 包裝尺寸            淨重 

Voltage Pressure  Power  Hot cut width  Hot cut length  Packing size Net weight 

220V  0.5 mpa 0.5 kw 1-110 mm  1-99999 mm  700 x 500 x 1200 mm  90 kg 

 


